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1. Mötets öppnande 

Ordföranden Bertil Orrby förklarade mötet öppnat och 

hälsade alla välkomna. 

2. Val av justerare 

Elin Evander valdes jämte ordföranden Bertil Orrby att 

justera dagens protokoll. 

3. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes enligt utsänt förslag. 

 

4. Föredragning – Reviderad skolbiblioteksplan  

Jenny Karlsson, avdelningen för stöd kring lärande och 

elevhälsa på utbildningsförvaltningen, fördrog ärendet om 

reviderad skolbiblioteksplan. Enligt skollagen (från första juli 

2025) ska elever i förskoleklassen, grundskolan, anpassade 

grundskolan, specialskolan, sameskolan, gymnasieskolan 

och anpassade gymnasieskolan som huvudregel ha 

tillgång till ett skolbibliotek på den egna skolenheten. 

Tidplanen för beslutsprocessen är att skolbiblioteksplanen 

under höstterminen 2025 ska till kulturnämnden, 

förskolenämnden, utbildningsnämnden och 

kommunfullmäktige för beslut.  

 

Frågor under mötet 

En fråga gällde om vad den egna skolenheten innebär. 

Jenny Karlsson svarade att det innebär att eleverna ska ha 

närhet och i stort betyder det den egna skolan.   

 

Ytterligare fråga om hur huvudregel att ha tillgång till ett 

skolbibliotek ska tolkas. Jenny Karlsson svarade att det i 

stora geografiska områden med små skolor kan vara svårt 

att erbjuda skolbibliotek på själva skolan. Det gäller 

emellertid inte för skolor i Stockholm.   

 

Ytterligare fråga gällde tidsaspekten för vistelse i 

skolbiblioteken för elever som har behov av mer tid. Jenny 

Karlsson svarade att det ser olika ut på skolorna beroende 

på personaltillgången. Målet är att ha öppet hela dagen. 

 

Ytterligare fråga gällde om det budgeteras för anpassade 

böcker då dessa böcker kostar mer. Jenny Karlsson 

svarade att det är rektor som ansvarar för budget. 
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Regeringen tillskjuter medel (statsbidrag) för medieinköp till 

skolbibliotek. Medioteket köper in böcker centralt som 

skolorna kan låna.   

 

En synpunkt som framfördes var att se över möjligheten till 

Legimus. I nuläget är det så krångligt att få access, att 

många som behöver det lässtödet stängs ute. 

 

Presentation 

Presentationen från mötet skickas ut till rådet. 

 

5. Föredragning – Verksamhetsberättelse 2024 för 

utbildningsnämnden  

Monika Lind, ILS-samordnare på utbildningsförvaltningen, 

föredrog ärendet om verksamhetsberättelsen 2024 för 

utbildningsnämnden. 

 

Frågor under mötet 

En fråga gällde hur många elever som går i anpassad 

grundskola. Utbildningsförvaltningen svarade 2,5 procent, 

cirka tvåtusen elever.  

 

En synpunkt som framfördes var att verksamhets-

berättelsen inte tar upp bredden av funktionsnedsättningar, 

exempelvis gällande medicinska behov som elever kan ha. 

Monika Lind svarade att rapporten tar upp psykisk ohälsa, 

neuropsykiatriska nedsättningar och att bredden inte finns 

med.  

 

Presentation 

Presentationen från mötet skickas ut till rådet. 

 

6. Eventuella frågor avseende nämndärenden  

 

6.1 Program för barnhälsa i Stockholms stad 

Ordföranden Bertil Orrby berättade att ärendet tillhör 

förskolenämnden och är ett budgetuppdrag från 

kommunfullmäktige. Det framfördes att barns mediciniska 

behov inte framgår och hur personalen möter behovet i 

förskolan. Katarina Odén -Ryhede, avdelningschef 

förskoleförvaltningen, svarade att vårdnadshavare måste 

överlåta det medicinska ansvaret och då får personalen 

utbildning av extern part, samarbete med vården eller av 

vårdnadshavare.  
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6.2 Förskolan Havet 

Det framfördes att det är svårt för barnen att gå på skolan 

då skolskjuts inte erbjuds. Rådet framförde önskemål om 

dialog i frågan. Katarina Odén -Ryhede, avdelningschef 

förskoleförvaltningen, svarade att förskolan ingår i 

kommunövergripande verksamhet och dessa är centralt 

belägna och hela staden är upptagningsområde samt att 

det inte finns lagstöd för transporter för förskolebarn. 

 

7. Rådets fortsatta arbete med balanslistan 

Inga förändringar. 

 

8. Övriga frågor 

Inga övriga frågor lyftes. 

 

9. Mötets avslutande 

Ordföranden Bertil Orrby förklarade mötet avslutat. 

 

 


